

力量寶化油劑系列

專供隔油池、化糞池及污水道使用的產品

力量寶系列是由美國製造商自1988年開始生產的固體化或液體狀微生物產品，主要應用於降解隔油池、污水道、石油缸，化糞池、小湖和魚塘內的有機廢物。力量寶由全天然的高濃度微生物所組成，專門處理各種有機廢料的困難問題。力量寶的獨特配方能連續有效使用約30至120日。固體內的微生物能自然降低氣味、污泥、油、脂肪和油脂等的聚積。此系列產品特別適用於酒樓、餐廳、酒店及商場的隔油池及油站的廢油缸等。



力量寶化油劑系列

力量寶的主要用途

系列	WT	HC	GT
性質	固體	固體	液體
施用地點	化糞池 污水井	隔油池 廢油缸	隔油池 廢油缸
用途	減低臭味、 生物和生化 需氧量	減低氣味、 油和油脂的 含量	使懸浮固體 聚合和浮面 以容易清理

力量寶的優點

- 大幅減省清理池井的次數和人手
- 減低氣味散發和污泥積聚
- 24小時連續不斷處理廢物
- 分解脂肪和油脂的積聚
- 不需使用電力、能源或機械，沒有維修和保養的需要
- 全天然無毒物料製造，對環境及設備無害



T-POWER ENGINEERING LIMITED



Flat 8, 9/F., New Trend Centre,
704 Prince Edward Road East,
Hong Kong SAR

Tel. : (852)-2325-0611
Fax. : (852)-2325-1918
E-Mail : post@t-power.hk
Web : www.t-power.hk

BIO-POWER SERIES

Products for Grease Traps, Septic Tank and Sewers

Bio-Power Series was produced by American manufacturer since 1988. Bio-Power products mainly are the microbial laden solids (or in liquid form option) for use in degrading organic waste in grease traps, sewer lines, petroleum tanks, septic tanks, lagoons and fish ponds. The safe, naturally occurring microbes are present in high numbers to handle difficult organic problems. The unique formula will gradually dissolve over a 30-120 day period which allows for continuous treatment and degradation of waste. The naturally occurring microbes contained in the solids will reduce odour, sludge, fats, oils and grease buildup. These products are particularly suitable for the applications in the grease traps of restaurants, hotels and commercial centers and waste oil separators of



Bio-Power Series

Main Application

<u>Series</u>	WT	HC	GT
<u>Nature</u>	Solid	Solid	Liquid
<u>Apply</u>	Septic Tank, Drain Sump	Grease Trap, Oil Tank	Grease Trap, Oil Tank
<u>Usage</u>	Reduce odour and organic content	Reduce odour, oils and grease	Conduce and floatate of Solids, easier to remove

Key Advantages

- ◇ Greatly reduces frequency and labour times
- ◇ Reduces malodors and sludge buildup
- ◇ Allows for 24-hours continuous treatment
- ◇ Breaks down fats, oils and grease buildup
- ◇ No electricity, energy, machinery and maintenance required
- ◇ All naturally-made, environmental and equipment friendly



置力工程有限公司



香港九龍太子道東 704 號
新時代工貿商業中心
9 樓 8 室

電話 : (852)-2325-0611
傳真 : (852)-2325-1918
電郵 : post@t-power.hk
網址 : www.t-power.hk